
PROTOKÓŁ NR XXII/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 24 kwietnia 2012 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXII sesję rady gminy 
Kostomłoty.  Witam na dzisiejszej sesji pana przewodniczącego rady powiatu Witolda 
Rutkowskiego, radnego  powiatowego – Kazimierza Bubę i Stanisława Wichę, 
kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów, radnych. W 
dzisiejszej sesji uczestniczy 13 radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj 
uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania inwestycyjnego „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Kostomłoty”. 
13.  Sprawy bieżące.  
14.  Zakończenie obrad XXII  sesji Rady Gminy.  

 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
  Kto jest za przyjęciem porządku obrad, proszę o podniesienie  ręki.  
  kto jest za – 12 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia    
17.03.2012 r. do dnia 17.04.2012 r. 
 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
„Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce, 
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- przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Kostomłoty. 
 

2. Udział w zebraniu wiejskim w Piersnie. Dotyczyło bieżącej działalności i problemów, 
które dotykają tej miejscowości. Odbywało się również przy okazji szkolenie 
rolników. Prosiłbym, aby informacje, które państwo uzyskujecie będąc na sesjach, 
zebraniach z sołtysami przekazywać mieszkańcom. Przy okazji na zebraniu okazało 
się, że są mieszkańcy naszej gminy, którzy nie wiedzą, że przyłącza są finansowane 
przez właścicieli nieruchomości. Spotkałem się z zastrzeżeniem, że nadal gmina 
finansuje dla mieszkańców przyłącza, co jest oczywiście nieprawdą. Tą metodą już 5 
rok, że przyłącza finansują właściciele nieruchomości, wykonujemy inwestycje.  Jest 
przykro czasami usłyszeć, że ta niewiedza jeszcze jest, mimo że informujemy w 
Biuletynie, informujemy na wszystkich spotkaniach, zebraniach wiejskich. Wciąż ta 
informacja nie dociera jeszcze do mieszkańców.   

3. Udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Bogdanów. 
4. Udział w śniadaniu wielkanocnym w Środowiskowym Domu w Piersnie oraz w 

zorganizowanym przez GOPS w Kostomłotach dla podopiecznych. 
5.  Udział w powiatowej konferencji dotyczącej opieki nad dziećmi w sytuacjach 

kryzysowych. Od tego roku są zmiany począwszy od 10% współfinansowania aż do 
50%. Będzie to leżało po stronie samorządu gminnego również umieszczanie dzieci 
w domach dziecka z terenu danej gminy. Stąd też polityka prowadzona przez nasz 
GOPS będzie szła w kierunku, żeby pomagać rodzinom w sytuacjach kryzysowych 
na miejscu, i żeby wspomagać unikania tych sytuacji działając profilaktycznie, a 
ostatecznością będzie umieszczanie dzieci w domu dziecka. Koszty pobytu w domu 
dziecka sięgają nawet ok. 8.000 zł miesięcznie. Zdajemy sobie sprawę, że 
umieszczenie dziecka w domu dziecka jest rozwiązaniem ostatecznym, niemniej 
jednak większą uwagę będziemy poświęcać na rozwiązywanie tych problemów u 
źródeł.  

6. Przeprowadzenie negocjacji na temat wydzierżawienia lokalu w Piotrowicach. Po 
przedstawieniu ostatecznej wersji, osoba która była zainteresowana, nie zgłasza się 
do nas. Prawdopodobnie wycofa się z tego przedsięwzięcia.  

7. Przyjęcie i uwzględnienie wniosku do wojewódzkiego planu gospodarki odpadami 
dotyczącego budowy instytutu badawczego technologii ekologicznych. Był jeden 
wniosek od przedsiębiorcy, żeby na terenie przemysłowym wybudować instytut 
doświadczalny na temat odzysku niektórych frakcji odpadowych z odpadów, które 
występują na naszym terenie. Będziemy wnioskować również, żeby dopuszczona 
została w wojewódzkim planie gospodarki odpadami instalacja zastępcza w 
Jaroszowie. Marszałek proponuje kierowanie naszych odpadów za Odrę bądź do 
Gaci. Instalacja zastępcza w Jaroszowie jest wciąż w fazie rozbudowy. 
Wnioskujemy, żebyśmy mogli z niej korzystać już od pierwszych dni funkcjonowania 
nowej ustawy.  

8. Udział w niedzieli palmowej. Dziękuję serdecznie radzie sołeckie i mieszkańcom za 
zorganizowanie niedzieli palmowe w Bogdanowie.  

9. Prowadzenie postępowania sądowego dotyczące dachu na gimnazjum. Dzisiaj o 
godz. 13.00 odbywa się kolejna rozprawa, w której chciałbym uczestniczyć. 

10.  Zatwierdzenie i wdrożenie wytycznych do projektów organizacyjnych na rok 
szkolny 2012/2013. Wytyczne zmierzają do tego, aby w małych klasach odbywały 
się zajęcia łączone. W przypadku, kiedy liczba uczniów po połączeniu nie przekracza 
16 – wszystkie zajęcia, do 19 – niektóre, a powyżej 19 - tylko artystyczne.  

11. Organizacja spotkania ze wspólnikiem oraz likwidatorem spółki Eco-Bau. Została 
zniszczona przez osobę, która zaorała przestrzeń niezagospodarowaną, zostały 
zniszczone studzienki kanalizacyjne oraz inne instalacje. Ścieki wylewały się na 
nieruchomość spółki Eko-Bau. Rozmawialiśmy również o podłączenia osiedla do 
oczyszczalni. Ponieważ Lisowice-osiedle znajdują się w Aglomeracji, wiemy, że 
Aglomeracje powinny być podłączone do końca roku 2015. Nasza oczyszczalnia też 
została wybudowana na podłączenie osiedla. Jest wszystko gotowe, jedynie brakuje 
odcinak 50 m rury, która ma przebiegać przez nieruchomość wspólników. Jeden ze 
wspólników nie wyraża zgody na wybudowanie, tym samym blokuje podłączenie 
osiedla. W tej chwili uruchamiam tryb nakazowy. Jeśli to nie pomoże, będziemy 
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prawdopodobnie rozstrzygać na drodze sądowej, ponieważ przepis mówi, że jeśli 
jest wybudowana instalacja tłoczna doprowadzona do granic nieruchomości, to 
obowiązkiem właściciela nieruchomości jest podpięcie się do tej kanalizacji, chyba 
że, posiada się oczyszczalnie przydomowe. W tym przypadku likwidator jest 
bezradny. Dwóch wspólników mających po 50% udziałów, żeby decyzja była 
podjęta w jakimkolwiek kierunku musi być u obydwu wspólników, natomiast 
występuje konflikt interesów i zawsze te decyzje są 50 na 50, różne i właściwie 
likwidator jest bezradny. Podobnie w przypadku naliczania rent planistycznych. 
Również te rozmowy były w tym kierunku prowadzone. Jeden ze wspólników jest 
zdania, żeby to bezwarunkowo gminie zapłacić, a drugi blokuje wszelkie działania. 
Wciąż ten tryb odwoławczy występuje.  

12. Uzyskanie pozwolenia na użytkowanie warunkowe cmentarza w Paździornie. 
Następnym krokiem będzie przekazanie cmentarza parafii.  

13. Przyjęcie kontroli z ANR dotyczącej nieruchomości przejętych nieodpłatnie (problem 
z terenem przejętym na przepompownię koło Sobkowic, ponieważ nie ma jeszcze do 
tej pory skanalizowanej miejscowości) oraz z Urzędu Marszałkowskiego dotyczącej 
projektów z udziałem środków unijnych. 

14. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r., 
- założeń do opracowania arkuszy organizacyjnych szkół w Gminie Kostomłoty, 
- powołania komisji do przeprowadzenia przetargów i rokowań, 
- podania do publicznej wiadomości informacji z wykonania budżetu gminy Kostomłoty 
za 2011 r. 
- aktualizacji dokumentacji systemu przetwarzania danych w dziale księgowości UG 
Kostomłoty, 
- przeznaczenia do najmu lokalu użytkowego w Piotrowicach (lokal przylegający 
bezpośrednio do świetlicy wiejskiej) z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 
gastronomicznej, 
- przedstawienia radzie gminy i RIO sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
gminy Kostomłoty za 2011 rok 
- przedstawienia radzie gminy informacji o stanie mienia Gminy Kostomłoty, 
- przedstawienia radzie gminy oceny zasobów pomocy społecznej (zgodnie z ustawą o 
pomocy społecznej – art. 16a - do końca miesiąca powinna być przedstawiona radzie 
gminy). 
 

15. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• wycinki drzew – 4 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości – 3 
• podziału nieruchomości - 3 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 10 
• USC- 1 
• wymeldowania – 1 

 
 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział podatków)  
w okresie od 15.03.2012r. do 12.04.2012r. 

 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 
 

Liczba ogółem 
 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

14, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

4 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

10 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 
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a. odroczenia Liczba ogółem = 10,  z tego:

Odmowne = 0 
Pozytywne =10 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 1, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 1 

c. umorzenia Liczba ogółem = 3, z tego: 

Odmowne = 2 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 1 

    d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji zostało złożonych 6 
wniosków. Radni otrzymali odpowiedzi na piśmie. Czy są uwagi? Nie widzę. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przypomnę, że ostatniego kwietnia mija 
termin składania oświadczeń majątkowych.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałem poinformować, że w ubiegłym tygodniu odbyło 
się posiedzenie Społecznej Rady ZUM-u. Omówiliśmy zadania, które były wykonywane w 
roku 2011 i zatwierdziliśmy plan działania na rok 2012. Przy okazji pan dyrektor poruszył 
sprawy dotyczące zerwania kontraktów przez NFZ. W tej chwili pan dyrektor czyni 
starania, aby na takim samym poziomie również zakontraktować nowe kontrakty, i żeby 
nasz ośrodek mógł funkcjonować normalnie. Wymagania stawiane przez fundusz są coraz 
wyższe i bardzo ciężko wypełnić wszystkie warunki, jeśli chodzi o sprzęt, lekarzy. To jest 
bardzo trudne. Rada społeczna uznając zaangażowanie pana dyrektora i pracowników 
ZUM-u pragnie skierować na ręce pana dyrektora podziękowanie.  
  
Eugeniusz Lipowczyk podziękował za życzenia, dobrą współpracę z samorządem i pomoc 
w działaniu ZUM. Przedstawił obecną sytuację ZUM (m.in. trudności z zawieraniem 
kontraktów). 
 
Ad.8.  
Jan Szwedo – Korzystając z obecności gości z powiatu chciałem zwrócić uwagę na 
drobiazg, który razi w oczy. Pomiędzy Budziszowem a Rakoszycami (były punkt 
buraczany) jest nielegalne wysypisko śmieci. Co jakiś czas wyrzucane są worki na 
pobocze drogi powiatowej. W ostatnim czasie Nadleśnictwo uporządkowało teren przy 
drodze w lesie, natomiast razi jeszcze kilka worków. Proszę o uporządkowanie i być może 
ustalenie sprawców. Społeczność lokalna wyraża chęć wskazania osoby, która tam była 
widziana.  
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Leszek Wicha – Proszę o naprawę drogi między Paździorem, a Piotrowicami (mamy 
niedługo wizytację Biskupa). 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jest to załatwione. 
 
Józef Osowski – Ja mam pytanie do przewodniczących rady powiatu i radnego 
powiatowego odnośnie naszej drogi w Lisowicach. 3 lata temu było zrobione pobocze; od 
początku było zrobione źle. Cały czas są tam dziury i jest źle, a bardzo mnie razi to, że 
np. kierownik wydziału odpowiedzialnego za remont tej drogi, przygotowane, stan, 
jeszcze na ostatnim przeglądzie, gdzie obecny był pan Buba dalej twierdził, że to 
właściwie wina gminy, bo tłuczeń, który gmina zakupiła do remontu tego pobocza był za 
gruby. Próbowałem to wyjaśniać już rok temu, a już minęło prawie 3 lata, a w ostatnim 
tygodniu dowiedziałem się, że właściwie to jest dalej wina gminy. Te dziury to powstają 
właściwie z przyczyny powiatu, bo przez tą drogę w tamtym roku był prowadzony 
transport do naprawy dróg na terenie Miękini, a teraz znowu przez 2 tygodnie samochody 
(na pewno przeładowane) jeżdżą, bo jest remont na terenie gminy Miękinia, w okolicy 
Gałowa. Moje wszystkie zapytania i interwencje w tej sprawie są lekceważone (ja 
osobiście tak uważam), a tym bardziej, że próbuje się to zwalić na gminę. Teraz już jest 
takie wyjaśnienie, że remont był źle zrobiony, bo rozmawiałem parę dni z panem 
wicestarostą i mówił, że taka była opracowana koncepcja wspólna, że tak to miało być, że 
na terenie gminy Środa Śląska, Środa Śląska dołożyła frezowanę i tam jest dobrze, a 
tutaj gmina nie postarała się i jest droga do zrobienia. Kończy się już właściwie 
gwarancja do poszerzenia i po tej gwarancji już będzie powiat za to odpowiadał. Mając 
360 km dróg do naprawy wątpię, czy to nasze pobocze będzie ktoś chciał naprawiać.  
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Ja chciałbym uzupełnić wykorzystując obecność pana 
przewodniczącego. Faktem jest, że gmina Kostomłoty współfinansowała ten odcinek. 
Współfinansowała, czyli przekazała pieniądze do powiatu. Inwestorem był powiat. Z 
bólem serca interweniowaliśmy, dlaczego urobek kamienny zawieziony na to pobocze, w 
momencie, kiedy była zrobiona kanalizacja został wywieziony przez wykonawcę, a 
wrzucony inny materiał na ta samą grubość. Tak się to odbywało. My z panem radnym 
byliśmy na tej drodze i kilofem pokazywałem, że asfalt, który leży, leży na ziemi, że 
należy go wyciąć trochę dalej, bo to się nie zespoli razem z tym, co jest robione. Byli 
przedstawiciele powiatu. Nasze starania, żeby pokazać, że to jest niewłaściwie robione 
spełzły na niczym, bo akurat w tym samym miejscu dzisiaj wyleciały dziury. Dokładnie 
tam, gdzie tym kilofem odsuwaliśmy 5 cm warstwę asfaltu leżąca na ziemi. Naprawdę nie 
chcę do tego tematu wracać, on jest bardzo bolesny, ale być może, gdybyśmy nie byli 
wtedy tak bardzo upierdliwi, to nie mielibyśmy tej wiedzy, i być może dawalibyśmy dzisiaj 
wiarę, że to można spisać na kark rzeczy, które leżą poza możliwościami samorządu. No 
niestety nie. Wszystko było zrobione tak, jak to dzisiaj wygląda i naprawdę proszę o 
interwencję, bo tak mało nam się udaje zrobić, a to co robimy, to niestety wytrzymuje  
góra rok.       
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – 3 lata udowadniamy sobie, czy myśmy dali 
kamień, czy pieniądze. To jest jakieś nieporozumienie, bo radni powiatowi są informowani 
o wysokości środków przekazywanych przez gminę, bądź wpisane jest, ze to jest 
materiał. Tu w tym przypadku, to były pieniążki przekazane do powiatu. Po 3 latach już 
można było to zapamiętać.  
 
Witold Rutkowski – Odnośnie Rakoszyc. Wiem, że teren po byłym składzie buraków jest 
własności Agencji Rynku Rolnego. Odpowiednim osobom przekażę. W wielu przypadkach 
mieszkańcy są sobie winni. Droga Lisowice też nie jestem w stanie odpowiedzieć, 
natomiast deklaruję, że spotkamy się  w tym temacie, żeby temat ewentualnie załatwić. 
Chciałem poinformować, że droga nasza Zabłoto-Kostomłoty jest po przeglądzie 
gwarancyjnym i wymaga poważnych przeróbek. Będzie kładziona nowa warstwa, 
ponieważ wykonawca niewłaściwie wykonał tą drogę. Jeśli chodzi o remont dróg, to 
zakupiliśmy grys, patherem robimy powiatowym, ogłosiliśmy przetarg i będziemy te drogi 
łatać. Nie mamy żadnej drogi przewidzianej do tzw. powierzchniówki. W ubiegłym, roku 
zrobiono nam dużo patherem, w tym roku jest trochę mniej tych dziur, ale będziemy 
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łatać. Brakuje środków, żeby robić to kompleksowo. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Panu przewodniczącemu chciałem podziękować za 
merytoryczne podejście do sprawy i oczekuję propozycji spotkania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – W starostwie na pewno będzie 
harmonogram remontów, to do radnych na pewno dotrze informacja w jakiej kolejności 
będą łatane drogi.  
 
Marian Fita – Jestem usatysfakcjonowany odpowiedzią pana przewodniczącego rady. 
Myślę, że tak jak było napisane w piśmie, że ten remont będzie wykonany, myślę że tym 
razem będzie dobrze. 
 
Stanisław Wicha – Jeśli chodzi o drogę w Lisowicach to na sesji było zgłaszane, że jest źle 
wykonana, ale jest jakaś niemoc w powiecie. Niemoc ta wynika z tego szanowni państwo, 
że w drogach powiatowych nie ma żadnego drogowca zatrudnionego. Jest jeden 
Kamiński, który w ogóle się nie interesuje, a pozostali to nie są drogowcy. To są ludzie 
przypadkowi. Można mówić na sesjach ileś lat, zatrudnijcie wreszcie fachowca, nikogo to 
nie interesuje i dlatego mamy takie efekty. Nikt nie potrafi odebrać, bo się nie zna na 
tym. Nikt nie potrafi szpadlem ruszyć, czy głębokość tłucznia jest taka sama, czy zgodnie 
z dokumentacją, czy nie. Następna rzecz. Robione są dokumentacje i ktoś ją musi 
przyjąć. Jeżeli nie ma drogowca, to jest byle jaka dokumentacja i później efekty mamy, 
jak sami widzicie. Sądzę, że już ta kadencja tej nowej rady, jest już drugi rok, wreszcie 
jakieś decyzje zapadną personalne, że zatrudni się fachowców. I tu apeluję do 
przewodniczącego rady. Pan wiceprzewodniczący już kilka razy to mówił. Fachowców. Jest 
niemoc.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – My jako rada będziemy zwracać się o 
wykonanie prac, natomiast zatrudnienie, to już nie jesteśmy w gestii tutaj rozpatrywać. 
Mimo wszystko będziemy prosić o dokończenie czy naprawę dróg wykonanych. Być może 
to się uda. Rada gminy Kostomłoty nie ma wpływu na  zatrudnienie, nie jesteśmy władni 
do oceny tych ludzi. Myślę, że tutaj zacne grono powiatu będzie to we własnym gronie 
rozpatrywało.  
 
Mariusz Żałobniak - Chciałem złożyć wniosek. Panie wójcie w Piotrowicach przy moście 
(pierwszy przy wjeździe w prawo) powstaje dość duże wysypisko śmieci. Mieszkańcy 
zgłaszają mi, że wieczorami przyjeżdżają dość duże samochody i wyrzucają tam swoje 
śmieci.  Tą sa prawdopodobnie grunty pana Tekieli.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chcę przekazać informację, że pan Tekiela przekształcił się 
w spółkę sprzedając udziały Statoil. Ja w Warszawie interweniowałem, wysyłałem pisma, 
że tam niedługo trzeba będzie płacić za wycinkę. Jest konflikt pomiędzy GDDKiA a Statoil,  
ponieważ nie Statoil będzie budować MOP, ale GDDKiA wywłaszczając Statoil. Jest to 
długa procedura. Dzisiaj na styku dwóch mocarzy mamy wysypisko śmieci. O tym 
również informujemy właściciela nieruchomości, ale tak naprawdę nie możemy na ten 
grunt wejść, bo to nie nasze. Interwencja była 2 lata temu i śmieci były usunięte. 
Będziemy to powtarzać, aż do znudzenia.  
 
Zofia Heller-Sypek - Miesiąc temu zostaliśmy po sesji my wszyscy radni i omawialiśmy 
szczegółowo SP w Karczycach. Tam był problem stołówki i kosztów dużych w stołówce. 
Pani przewodnicząca poprosiła mnie o analizę tego problemu. Zwróciłam się do pani dyr. 
Jadach poprzez panią Anię. Najpierw pani Ania ustnie przekazała więc ja otrzymałam e-
mailem kwotę syntetyczną bez żadnej analizy. 29 marca ja napisałam e-maila 
obszerniejszego, że proszę o podanie kosztów wynagrodzenia, czy jakichś innych jeszcze 
kosztów. Analiza nie polega na syntetyce. Do dnia dzisiejszego jest milczenie. Monity pani 
Ani spełzły na niczym. Panie wójcie, ja uważam, że każdy radny, pełniąc funkcje radnego, 
jeżeli prosi o jakieś dane, to obowiązkiem (ja nie proszę o dane tajne). Dla mnie to jest 
lekceważenie radnego. Dla mnie osobiście jest bardzo przykro i czuję się w jakiś sposób 
poniżona.  
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Panie wójcie bardzo bym prosiła o 
odpowiedź w tej sprawie, jak sprawa została załatwiona i dlaczego panie przewodnicząca 
Komisji Budżetowej nie otrzymała informacji. Chciałam przekazać jeszcze jedną 
informację. Jestem członkiem Stowarzyszenia Na rzecz Pomocy Szpitala, które 
funkcjonuje w powiecie. Takie podziękowania powinny być złożone również na ręce pana 
Władysława Czarkowskiego, który był prezesem tego stowarzyszenia, aktywnie 
uczestniczył i wspierał naszą gminę. Za to jesteśmy mu bardzo wdzięczni.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Rada społeczna podjęła taką uchwałę i zostanie ona 
dostarczona na ręce nowego i poprzedniego prezesa stowarzyszenia. 
 
Ad.9.  
Józef Osowski – Były przeglądy gwarancyjne i jest taka sytuacja, że jedna firma wygrała 
przetarg,  później odstąpiła kolejnej firmie, a ta kolejna jeszcze kolejnej. Dzisiaj jest z 
kolei trzeci wykonawca robot, a kiedy przychodzi do przeglądu, to szefowie tych firm 
krzyczą na pracowników, jak wy żeście tą drogę zaplanowali, zrobili, a pracownicy 
powiatu usprawiedliwiają się (mówię konkretnie o panu Kamińskim) - dobrze, dobrze 
panie Krzyśku jedziemy do biura podpiszemy protokół.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Zawsze panie radny twierdzę, że trzeba 
wysłuchać obu stron. Ale te uwagi na pewno będą brane pod uwagę.  
 
Halina Lech - Drogi gminne są w coraz gorszym stanie. Łącznik z Szymanowic do 
Świdnicy to jest tragedia, tam jest dziura na dziurze. Nie wspomnę o drodze wewnątrz 
wsi. Osobowym autem jest ciężko przejechać. W tamtym roku troszeczkę żeśmy to 
podłatali w taki dziwny sposób. Panowie, którzy to robili przyjechali w niedzielę, a ja 
musiałam interweniować i dzwonić do ich kierownika. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Ja myślę panie wójcie, że wzorem tego, co 
robimy w powiecie można było by przygotować w trybie pilnym informację, kiedy na 
drogi gminne wjadą patery. Potwierdzam, oceniamy inne drogi, a stan dróg gminnych 
jest dużo gorszy.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Przyjmujemy z pokorą, natomiast odpowiem ogólnie. Stan 
dróg po przeglądzie wiosennym jest lepszy niż w innych latach po zimie. Natomiast, ta 
droga, o której pani mówi, to jest jedna z lepszych dróg gminnych. To, że jest tam 
rzeczywiście kilka miejsc, które trzeba załatać to prawda. Na każdej drodze występują. 
Jesteśmy po przetargu. Firma została wyłoniona i ma obowiązek przedstawić nam, a my 
przekażemy  sołtysom. To jest oczywiście taki przybliżony termin.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad.10.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego pracowała na posiedzeniu nad projektem uchwały; proszę o opinię. 
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 

 7



Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
„Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Taką uchwałę już podejmowaliśmy. Proszę 
panią skarbnik o wyjaśnienie.   
 
Elżbieta Czarnota Skarbnik Gminy – Zmiana dotyczy § 4 i § 7.  
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego „Budowa 
świetlicy wiejskiej w miejscowości Siemidrożyce została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 
Kostomłoty”. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały dostarczony jest  formie 
papierowej, natomiast załącznik na płycie CD. Otwieram dyskusję. Proszę o wyrażenie 
opinii Komisji.  
 
Karol Stafiński – Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała program. Chciałem dopowiedzieć, że pracownik mówił nam, że będzie 
dofinansowany demontaż azbestu i później utylizacja. Nie zdejmować na własną rękę 
tylko czekać na uzgodnienia z gminą. W najbliższym czasie sołtysi będą sporządzać listę 
osób, które w najbliższym czasie planują zdjąć azbest. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Nie do końca jest określone, czy uwzględni 
WFOŚ koszty poniesione na rozbiórkę przed otrzymaniem środków na ten cel. Stoimy 
zapobiegawczo na stanowisku, żeby na razie nie ściągać azbestu. Czekamy na decyzję 
WFOŚ i będziemy powoli przystępować do rozbiórki i utylizacji. Kosztem właściciela 
nieruchomości będzie nowe pokrycie dachu. Utylizacja i ściągniecie azbestu w 85%, 
natomiast pokrycie w 100% ponosi właściciel. Program będzie na bieżąco aktualizowany, 
zmieniany. Czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przyjęcia  
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 
Kostomłoty” została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.13.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – W Piotrowicach 3 Maja mamy uroczystości i 
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zapraszam wszystkich. Msza św. o godz. 12.00. 
 
Mariusz Żałobniak - Otrzymaliśmy sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu i opinię 
RIO. Dnia 9 maja o godz. 16.00 planuję Komisję Rewizyjną połączoną z pozostałymi 
Komisjami.   
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy przewodniczący Komisji akceptują 
propozycję. Widzę, że tak. Dnia 9 mama spotyka się cała rada w sprawie oceny 
wykonania budżetu. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Andrzej Suropek Sekretarz Gminy przedstawił radnym sprawozdanie z realizacji 
programu współpracy Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi w roku 2011.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXII sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 
 
Sesja trwała od godz. 8.00 do godzi. 9.10. 
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Załącznik nr 1 

 
 

 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 
podjętych na XXI sesji w dniu 27.03.2012 r.  

 
 

1. Uchwała Nr XXI/112/12 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie zadania inwestycyjnego „Budowa świetlicy wiejskiej w 
miejscowości Siemidrożyce”.  
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XXI/113/12 w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w 
2013 roku. 
Uchwała będzie realizowana w roku 2013 r. 
 
3. Uchwała Nr XXI/114/12 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Kostomłoty na 2012 r. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województw Dolnośląskiego. 
 
4. Uchwała Nr XXI/115/12 sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
rok 2012. 
Uchwała jest w trakcie realizacji. 
 
5. Uchwała Nr XXI/116/12 sprawie zwolnienia ZGK w Kostomłotach z obowiązku 
wpłat do budżetu Gminy Kostomłoty nadwyżki środków obrotowych. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
6. Uchwała Nr XXI/117/12 sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu lokalu użytkowego po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 
w obrębie wsi Piotrowice.  
Trawa procedura zawierania umowy. 
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